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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: a Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2006. szeptember hó 19. napján 
17 órai kezdettel tartott üléséről.

Az ülés helye: Művelődési Ház
Berekfürdő, Fürdő u. 2.

Jelen vannak: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Molnár János alpolgármester
Dr. Czinege Mária képviselő
Dede Géza képviselő
Dr. Kenyeres Imre képviselő
Kóródi László képviselő
Körmendiné Baksán Mária képviselő
Székely László képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Perge József TESZ vezető
Kovács Sándor Berek-Beruházó Kht. vezetője

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  köszönti  a  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület 
határozatképes számban megjelent.  Hiányzik 1 fő,  Dede Géza képviselő, aki jelezte,  hogy később 
érkezik az ülésre. 
Az ülést megnyitja.

Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítők személyére: A soron következő két főt, Körmendiné Baksán 
Mária és Székely László képviselőket javasolja. Szavazásra bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy a 
képviselő-testület a javaslatot 7 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül elfogadta.

Ismerteti a meghívóban meghirdetett napirendi javaslatot. 
Megkérdezi, hogy van-e még valakinek olyan témája, amit szeretne napirendre vetetni?
Nincs. Szavazásra bocsátja a napirendi javaslat elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a napirendi javaslatot 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó 
szavazat nélkül elfogadta.

N a p i r e n d :
1. Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.
2. Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről. (Kóródi László képviselő beszámolója)
    Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.
    Előadó: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Előterjesztés Berekfürdő Községi önkormányzat 2006. évi költségvetéséről szóló 4/2006.(II.27.) sz. 

önkormányzati rendelet módosításáról.
    Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
5. Beszámoló Berekfürdő Községi Önkormányzat 2006. évi költségvetésének I. féléves teljesítéséről, a 

gazdálkodás helyzetéről.
    Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
6.  Előterjesztés  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  14/2005.(VIII.18.)  sz. 

Önkorm. rendelet a személyes gondoskodás körébe tartozó szociális ellátások intézményi térítési 
díjának meghatározásáról módosításáról. 
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    Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
7. Jelentés Berekfürdő Községi Önkormányzat 2002-2006. év első félévi pénzügyi helyzetéről.
    Előadó: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
8. Előterjesztés a Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda Alapító Okiratának módosítására.
    Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
9. Dr. Hajdu Lajos polgármester fel nem vett tiszteletdíjának felhasználásáról.
    Előadó: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
10. Előterjesztés Önkormányzati fejlesztési célú hitel igénybevételéről.
    Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
11. Tájékoztató a Honvédségi Üdülő tulajdonba vételéről.
    Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
12. Első lakáshoz jutók támogatása iránti kérelmek.
    Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
13. Gyermekmedence tervezésének helyzete.
    Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
14.  Támogatás  iránti  kérelmek.  (Kunsági  Cukorbetegek  Egyesülete,  Berekfürdői  Mozgássérült 

Csoport,  Karcagi  Polgárvédelmi  Iroda,  Berekfürdői  Római  Katolikus  Egyház,  Esély  a 
Gyermekeknek Alapítvány)

15. Berek Beruházó Kht. javaslattétele közlekedési táblák kihelyezésére.
Előadó: Kovács Sándor Kht. vezető

16. Fodor József utca lakóinak kérelme útépítés ügyében.
    Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
17. Lignin Zrt. ajánlata.
    Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
18. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei kitüntető díj adományozásáról.
    Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
19. Címerhasználat engedélyezése megyei turisztikai honlaphoz.
    Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
20. Hangácsi és Fia pincészet kérelme
    Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
21. Egyéb aktualitások.

N a p i r e n d i      p o n t o k 
t á r g y a l á s a

1. Napirendi pont: Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkéri a képviselőket, hogy tegyék meg interpellációjukat, tegyék fel 
kérdéseiket.

Dr. Kenyeres Imre képviselő megkérdezi, hogy mi van a telekmegosztással.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az egyebekben visszatér rá.

Dr.  Kenyeres  Imre képviselő  elmondja,  hogy a  Béke  100-as  tanyaközpont  lakói  2003-ban  kértek 
segítséget, mivel szeretnének Berekfürdőhöz csatlakozni. Hogy áll az ügy?
Mi van azzal a céggel, amelytől 2 millió Ft-ért rendeltek egy pályázatot? A cég nincs és a pályázat 
sincs. Arról volt szó, hogy megpróbálják beperelni. 
Személyes kérdés, hogy igaz-e, hogy az ÁNTSZ és az Orvosi Kamara támogatja a praxis eladást? A 
Háziorvosi Szolgálat megszűnésekor volt-e leltár?
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Az elmúlt  4  év alatt  11 alkalommal  tett  javaslatot  napirendi  pontra.  Mindig elmentek mellette.  6 
települést jár be, ahol a dolgok mellett nem mennek így el.

Kovács Sándor a Berek Beruházó Kht. ügyvezetője megkérdezi, hogy a ki nem fizetett számlákat és a 
szerződéseket mikor fogják aláírni? 

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Rendezni fogja a lehető legrövidebb időn belül. Az aláírásokra holnap 
sor fog kerülni.

Dr.  Czinege  Mária képviselő  tekintettel  arra,  hogy  polgármester  váltás  lesz,  a  folyamatban  lévő 
ügyekre emlékeztet. Ilyen például a helységrendezési terv. Nem lehet arra pontot tenni még választás 
előtt? 
A főút parkosítási terve is elkészült és van a főtérnek is hasznosítási terve. A két anyagot össze kellene 
vonni, hogy ha sor kerül rá, akkor megtalálhatóak legyenek. 
Ugyanígy folyamatban van a gyógyszertár létesítése, melyet elhalasztották a következő testület döntési 
körébe. Kéznél legyen az az iratanyag is.
Folyamatban lévő beruházások vannak a fürdőben. Nem tudja, hogy hol van annak az irata, de jó 
lenne ezeket egy helyen tárolni.
Lakossági  fórumokon  kérték  a  szennyvízvezetés  költségének  felülvizsgálatát.  Arra  szeretne 
emlékeztetni, hogy az sem lezárt ügy.
A jövő heti programokkal kapcsolatban elmondja, hogy nem szerencsés, hogy választás előtt ennyi 
minden van. 8 polgármesterjelölt és 32 képviselőjelölt, és mindenkinek meg van a maga programja, 
amit ismertetni szeretne a lakossággal. Így nem tartja szerencsésnek az idősek világnapját sem. Az 
egyébként is októberi ünnep. Pont a választási kampánycsend előtti napra előrehozni nem szerencsés, 
mert pénteken 0.00 órától kampánycsend van. Tartsák meg egy héttel később, és kérjék fel a volt 
polgármestert, hogy vezényelje le. Megtámadhatja bárki. Közpénzen kampányolnak. Ha mindenáron 
megtartják, akkor a jelöltek ne legyenek ott.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ez országosan előjövő téma lett, hisz az öregek világnapja október 1. 
Az a vád nem érheti,  hogy saját  magának csinál  kampányt,  hisz nem indul  a választáson. Ezt  az 
ünnepséget az önkormányzat minden évben megrendezi. Nagyon sajnálná, ha kampány íze lenne. A 
nyugdíjas klub ezt az időpontot még tavasszal kitűzte, akkor, amikor még nem lehetett tudni, hogy 
mikor lesz a választás. Az elképzelések szerint a kunkapitány fog beszédet mondani. Az elhunytakról 
megemlékeznek, az óvodások, az iskolások fellépnek. Ez nem kampányolás.

Kóródi László képviselő egyetért Dr. Czinege Máriával abban, hogy ebben a hónapban feltűnően sok 
az önkormányzati rendezvény. 
Megkérdezi, hogy a falunapot ki rendelte el, és miből lett finanszírozva? 
Közterületen szobor felállításához nem kell-e engedélyt kérni a testülettől? 
Körmendi Lajos síremlékét ki, és miből finanszírozta? 
Az öko sokadalom pénzügyi fedezete miből lett, és kinek az engedélyével, ha önkormányzati pénzből 
lett finanszírozva? 
A  jövő  héten  lesz  az  Őszikék  nyugdíjas  klub  találkozója,  utána  rögtön  az  öregek  világnapja 
rendezvény. Ebben a hónapban minden hétvégén volt valami rendezvény. 
Azt a kis pénzt is elherdálják?

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkéri a jegyző asszonyt, hogy a helységrendezési tervre kérdezzen rá.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző válasza: Írásban válaszolni fog.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A hivatal átadás-átvételnek van egy hivatalos forgatókönyve. 
1994-ben három olyan kötet adatot adott át, ami folyamatban volt.
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Dr. Kenyeres Imre képviselő elmondja, hogy 1995-ben készült egy általános rendezési terv, ami még 
ma is életben van. Az azzal a kitétellel lett elfogadva, hogy ha a külterület elfogadásra kerül, akkor 
lesz végleges.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy az átadás-átvételnek hivatalos forgatókönyve van, 
amit a Közigazgatási Hivatallal is ellenjegyeztetni kell.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A tervek természetesen átadásra fognak kerülni. 
Ha  a  gyógyszertár  létesítésével  kapcsolatos  törvény  nem  változik,  akkor  január  1-jétől  akárhol 
árulhatnak gyógyszert, bármelyik boltban, így ez a probléma megszűnik. Ha egy gyógyszerész mégis 
akar itt gyógyszertárat nyitni, akkor a jogi akadály is meg fog szűnni.

Perge  József  elmondja,  hogy a  fürdő  beruházással  kapcsolatosan  aláírt  szerződés  a  Polgármesteri 
Hivatalban van.

Dr. Hajdu Lajos polgármester a Mbio-Naturaról elmondja, hogy a pályázat elkészítésével kapcsolatos 
megbízásáról közösen döntöttek, így a testület pontosan tájékozódott volt. Az ügyvezető meghalt. Az 
önkormányzat ügyvédjének a behajtás végett átadásra került az ügy, de sajnos a cégen semmit sem 
lehet behajtani, mert vagyontalan. Erről tájékoztatta is a testületet.
A Béke 100-as tanyaközpontnak a jogi és az erkölcsi támogatást megadták. A Közigazgatási Hivatal 
felszólította Karcagot, hogy írja ki a népszavazást. Ezt mindig elő is készíti a Polgármesteri Hivatal, de 
a testület mindig leveszi a napirendről. Tudomása szerint bírósági és alkotmánybírósági beadvány is 
van az ügyben.
Törvényi lehetőség, hogy a praxis eladható. De ez Berekfürdőn lehetetlen helyzetet eredményezne.

Dr. Czinege Mária képviselő elmondja, hogy a praxist az önkormányzati is megveheti.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Nem gondolkodik a praxisjog eladásán.
Körmendi Lajos síremlékét a család állította, a környezetét az önkormányzat tette rendbe. 
A Móricz Zsigmond szobor az alkotó ajándéka volt. Az önkormányzatnak az alap elkészítése került 
pénzbe.

Kóródi  László képviselő  elmondja,  hogy  nem  a  szobrot  kérdezte,  hanem  a  helyét.  Ugyanúgy  a 
délibábos szobor sem került a testület elé.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  elmondja,  hogy  a  lektorátus  mond  véleményt  a  szobor  helyéről. 
Tájékoztatta a testületet a Móricz szoborról, arról is, hogy a Móricz Zsigmond utca elejére kerül.

Kóródi László képviselő: Nem kaptak tájékoztatást, ezért kérdezte.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az öko napot nem az önkormányzat szervezte. A 
tiszteletdíj terhére 100.000 Ft-al támogatta a rendezvényt.

Kóródi László képviselő elmondja, hogy a plakáton fel volt tüntetve, hogy támogató a karcagi és a 
berekfürdői  önkormányzat.  A  képviselők  mégsem  tudtak  róla.  Nem  a  cél  bosszantja,  hanem  a 
megvalósítás.

Dr.  Kenyeres  Imre képviselő:  Sokat  vitatkoztak  arról,  hogy  a  polgármester  a  tiszteletdíjáról 
rendelkezhet-e. APEH állásfoglalást kért ezzel kapcsolatosan. Legalább 3-szor kérte, hogy a jegyzőt, 
hogy kérje meg, de nem történt meg. A tiszteletdíj munkabér gyanánt működik, így a polgármester 
csak az önkormányzattól kapott, részére kifizetett tiszteletdíjról rendelkezhet, annak közterheiről nem.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  elmondja,  hogy  ez  az  APEH-nek  egy  állásfoglalása.  A  képviselő-
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testület határozata átment  a Közigazgatási  Hivatalon. A Közigazgatási Hivatal nem emelt ennek a 
törvénytelensége ellen kifogást. Más képviselő-testület is így csinálja.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Utána fog nézni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ha olyan helyre tette volna a pénzt, amivel nem a falu 
lett volna gazdagabb, megértené a felvetést. Illetve ha ezzel valahol kérkedett volna. Meglehet nézni, 
hogy az elmúlt 14 év alatt hányszor vett fel tiszteletdíjat.

Molnár János képviselő megkéri a polgármesterjelölteket, hogy csak olyan dolgokat terjesszenek, ami 
igaz, ne híreszteljenek hazugságokat. Térjenek vissza a napirendi pontra.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  elmondja,  hogy  a  fel  ne  használt  tiszteletdíja  bruttó  2.400.000  Ft, 
aminek 700.000 Ft a TB járuléka.
Ha valaki nem akarja felvenni a tiszteletdíját, akkor miért nem használhatná fel olyan célra, amire az 
önkormányzat nem tud elég pénzt biztosítani. 
Van-e még kérdés?
Nincs. Ismerteti a következő napirendi pontot.

2. Napirendi pont: Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről. (Kóródi László 
képviselő beszámolója)

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az 1. napirendi pont során a fontosabb események nagy 
részéről esett szó.

Kóródi  László képviselő az  ikermedence,  uszoda gépház építésével  kapcsolatosan elmondja,  hogy 
aláírta a kivitelező által leadott első résszámlát, de kérte, hogy ne legyen kifizetve, amíg a vízpróba 
meg nem történik. A vízpróba azóta sem történt meg, mégis ki lett fizetve a pénz. Ezt jelezte Perge 
Józsefnek TESZ vezetőnek, amin összevitatkoztak. Amikor kezdett elfajulni a beszélgetés, a TESZ 
vezető egy vendégkönyvi beírást húzott elő fiókból, melynek egy része rá vonatkozott. Úgy érzi, hogy 
ez  fenyegetés  volt  arra  az  esetre,  hogyha  szól  valamilyen  ügyben.  Június  22.  óta  nem folyik  az 
építkezésen  semmiféle  munka.  Szeptember  8-án  jött  két  személy  felmérni  a  területet,  de  mivel 
lakatkulcsot nem hozta, távoztak.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  elmondja,  hogy  mivel  mindenki  aláírta  a  számlát,  kifizette  a 
Polgármesteri Hivatal. A műszaki ellenőr is aláírta. Ha kifogás lett volna, vissza lehetett volna tartani a 
pénzt.

Perge József TESZ vezető elmondja, hogy a Polgármesteri Hivatalt nem utasította a kifizetésre, ezt 
nem is teheti meg, illetve a polgármester aláírása és engedélye nélkül semmit sem lehet kifizetni. 
Úgy érezte, hogy a vitát Kóródi Lászlóval lezárták, és utána adta oda a beírást tájékoztatásul. A beíró 
polgárról egyébként semmit sem tudnak Írt jót is és rosszat is.

Kóródi László képviselő kéri a képviselő-testület, hogy a műszaki ellenőrt vizsgálja felül.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  elmondja,  hogy ezt  a  következő  testületnek át  lehet  adni.  A fürdő 
fejlesztését fokozottan kísérjék figyelemmel és javasolják nekik, hogy a műszaki ellenőrzésre külön 
térjen ki. Vizsgálják meg, hogy a műszaki ellenőr a szerződésnek megfelelően jár-e el.
Szavazásra bocsátja. 
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Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  6  igen,  1  tartózkodással,  ellenszavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

113/2006.(IX.19.) sz. Kt. határozat
az ikermedence, uszoda gépház építéséről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete javasolja az új képviselő-testületnek, 
hogy  fokozottan  kísérje  figyelemmel  az  ikermedence,  uszoda  gépház  építését.  A  műszaki 
ellenőrzésre különösen legyenek figyelemmel, a tekintetben, hogy az ellenőr a szerződésnek 
megfelelően jár-e el.

Felelős: Polgármester
Határidő: alakuló ülést követő első testületi ülés

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Új polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Perge József TESZ vezető
5) Kóródi László képviselő
6) Polgármesteri Hivatal

Dr. Czinege Mária képviselő a pénzügyi felfüggesztést beletette volna.

Perge József TESZ vezető elmondja, hogy a szerződésmódosításban az áll, hogy szeptember 30-a után 
folytathatják a beruházást. Szóban megegyeztek a kivitelezővel, hogy szeptember 15-e körül jöjjenek 
le,  és  majd  meglátják,  hogy  milyen  az  idő.  Ha  a  rossz  időjárás  miatt  akkor  már  nem  célszerű 
üzemeltetni az ikermedencét, akkor hamarabb is elkezdhetik a munkát.
A jövő hét elején fognak jönni.

3. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző ismerteti a lejárt határidejű határozatokat. Az egyik ilyen határozat 
volt a testvérvárosi kapcsolat létesítése Csíkszentkirállyal. Ma telefonált Székely Ernő polgármester, 
hogy mindenkinek minden jót kíván és sok erőt és egészséget.

Dr. Hajdu Lajos polgármester ennek kapcsán elmondja, hogy a képviselő-testület részéről 4 fő részt 
vett  Csíkszentkirályon  a  szentkirályi  ünnepségeken.  Ezen  alkalommal  került  sor  a  testvérvárosi 
„megállapodás” aláírására is.

Potornainé Szűcs  Katalin jegyző elmondja,  hogy kifizetésre  került  az  iskolakezdési  támogatás.  A 
határozatoknak megfelelően három lakásbérleti szerződés meghosszabbításra került. Illetve volt még 
egy határidős határozat, redőny készítése az egyik önkormányzati szociális bérlakásra, amely szintén 
megtörtént.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  megkérdezi,  hogy  a  beszámolóval  kapcsolatosan  van-e  valakinek 
kérdése?
Nincs.
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4. Napirendi  pont:  Előterjesztés  Berekfürdő  Községi  önkormányzat  2006.  évi 
költségvetéséről szóló 4/2006.(II.27.) sz. önkormányzati rendelet módosításáról.

Kocsis  Veronika pénzügyi  előadó elmondja,  hogy az  előirányzat  módosítás  és  a féléves  teljesítés 
ugyanazokat a mellékleteket tartalmazza. (Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) A 2006. 
első  félévi  beszámoló  elkészítése  előtt  szükségessé  vált  egyes  előirányzatok  módosítása.  A 
költségvetési előirányzatok főösszege 524 e. Ft-tal növekedett, melyet a Magyar Államkincstár által 
közölt  normatív  hozzájárulás  növekedése  okozott.  A  családsegítés  és  gyermekjóléti  szolgáltatás 
feladatokra évközben állapították meg a normatívát. A bevételek és a kiadások módosított főösszege 
756.201 e. Ft.

Dr. Hajdu Lajos polgármester szavazásra bocsátja a rendelet-tervezet elfogadását.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a  rendelet-tervezetet 6 igen, 1 tartózkodással,  ellenszavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

18/2006.(IX.19.) sz. Kt. rendelet
a Berekfürdő Községi Önkormányzat 2006. évi költségvetéséről szóló 4/2006.(II.27.) sz. Önkorm. 
rendelet módosításáról.
/A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi./

5. Napirendi  pont:  Beszámoló  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2006.  évi 
költségvetésének I. féléves teljesítéséről, a gazdálkodás helyzetéről.

Kocsis Veronika pénzügyi előadó érdekességképp kiosztott egy táblázatot, ami a 2005. I. félévét és 
2006. I. félévét hasonlítja össze. (Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
356.058  e.  Ft  bevétellel  és  346.235  e.  Ft  kiadással  zárták  2006.  I.  félévét,  ami  a  módosított 
előirányzathoz viszonyítva közel 50%-os teljesítés.
Kiemelt  előirányzatokon  belül  az  intézményi  működési  bevételek  maradnak  el  leginkább.  Ez 
elsősorban  az  idegenforgalomból  és  a  szezonnyitásból  adódik.  Illetve  a  telekeladásból  származó 
bevételek  nem a  tervek  szerint  alakultak,  mindössze  14,8%.  Kiadási  oldalon  leginkább  a  hitelek 
kamata van túlteljesítve, 78,7%, ami a fejlesztési célú hitel törlesztéséből adódik. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester a szennyvízberuházással kapcsolatosan elmondja, hogy a kivitelezőnek 
kifizetett  összes  költség  127.332  e.  Ft.  Az  önkormányzat  82  millió  Ft  társulási  hitelt  vett  át.  A 
járulékos költség még ezen felül van. A hitel 5 évre szól, aminek kamatait az önkormányzat vállalta 
fel, az 5 év alatt kb. 10 millió Ft lesz.
Szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a  beszámolót 6 igen, 2 tartózkodással,  ellenszavazat nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

114/2006.(IX.19.) sz. Kt. határozat
2006. I. féléves teljesítéséről, a gazdálkodás helyzetéről szóló beszámoló elfogadásról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testület a Berekfürdő Községi Önkormányzat 
2006. I. féléves teljesítéséről, a gazdálkodás helyzetéről szóló beszámolót elfogadja.

Erről értesülnek:
19) Dr. Hajdu Lajos polgármester
20) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
21) Polgármesteri Hivatal
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6. Napirendi pont: Előterjesztés Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
14/2005.(VIII.18.)  sz.  Önkorm.  rendelet  a  személyes  gondoskodás  körébe  tartozó 
szociális ellátások intézményi térítési díjának meghatározásáról módosításáról.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  6.  napirendi  pontot  a  zárt  ülésen  fogja  előterjeszteni,  mert  a  nyílt 
tárgyalás a vállalkozó gazdasági érdekeit sértheti. Ismerteti a következő napirendi pontot.

7. Napirendi pont: Jelentés Berekfürdő Községi Önkormányzat 2002-2006. év első félévi 
pénzügyi helyzetéről.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az önkormányzatnak jelenleg kifizetetlen nagy számlája 
nincs. Jelenleg 31 millió Ft van készpénzben. Évvégéig már csak a bér, a működési kiadások és a 
kamat lesz.

Dr. Czinege Mária képviselő megkérdezi, hogy mennyi az 1 havi átlag kiadás beruházás nélkül?

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a bér 9 millió Ft, ezen kívül vannak a dologi kiadások.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy az átlagkiadás 40 millió Ft.

Dr. Czinege Mária képviselő megjegyzi, hogy van rá 31 millió Ft.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy ezekkel a kiadásokkal  az ülés előtt  kellett  volna 
megkeresni a Polgármesteri Hivatalt, hogy válaszolni tudjanak. Egyébként bevételi oldal is van.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Így van, például szeptember 15-ei határidővel most folynak be a helyi 
adó bevételek.

Kocsis Veronika pénzügyi előadó elmondja, hogy 53 millió Ft az átlagbevétel.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ezeket a dolgokat nem lehet így megmondani, ugyanis a 
költségvetést az áfa is befolyásolja. Ebben az évben még kb. 15 millió Ft pályázati pénz is fog érkezni, 
amit már elköltöttek.

Potornainé  Szűcs  Katalin jegyző  elmondja,  hogy  az  államháztartásról  szóló  1992.  évi  XXXVIII. 
törvény írja elő, hogy a jegyző jelentést tesz közé a választási ciklusban keletkezett,  és a későbbi 
éveket terhelő kötelezettségekről. Nem kellett volna a testület elé hozni a jelentést, mert a jogszabály 
nem írja elő. A jelentésben szereplő 70 millió Ft iker-uszoda gépház már kifizetésre került. (A jelentés 
a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy 3 évre a kötelezettség 2007-2009-re 160-170 millió Ft 
körül van.

Kocsis Veronika pénzügyi előadó elmondja, hogy 15-20 millió Ft a tőketörlesztés, és kb. ugyanennyi 
lesz a kamat is.

Dr. Hajdu Lajos polgármester javasolja a jelentés tudomásulvételét és elfogadását.
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  javaslatot  6 igen,  1 tartózkodó szavazattal,  ellenszavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:
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115/2006.(IX.19.) sz. Kt. határozat
Berekfürdő Községi Önkormányzat 2002-2006. évi első fékévi pénzügyi helyzetéről szóló jelentés 
elfogadásról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testület a Berekfürdő Községi Önkormányzat 
2002-2006. év első félévi pénzügyi helyzetéről szóló jelentést tudomásul veszi és elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

8. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Veress  Zoltán  Általános  Iskola  és  Óvoda  Alapító 
Okiratának módosítására.

Székely László képviselő, mint iskolaigazgató elmondja, hogy az alapító okirat módosítására azért 
került sor, mert a napközi otthonos nevelés-oktatás mellé be kellett venni, hogy iskolaotthonos. Erre a 
Magyar Államkincstár hívta fel a figyelmet, mivel ez alapján történik meg a normatíva igénylése.

Dr. Hajdu Lajos polgármester szavazásra bocsátja az alapító okirat módosításának elfogadását.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  módosítást  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

116/2006.(IX.19.) sz. Kt. határozat
a Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda Alapító Okiratának módosításáról.

Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testület  a  Veress Zoltán Általános Iskola  és 
Óvoda Alapító Okiratában az Alaptevékenységet iskolaotthonos oktatással egészíti ki.

A módosított alapító okirat a határozat mellékeltét képezi.

Erről értesülnek:
1) Székely László iskolaigazgató
2) Magyar Államkincstár 
3) Dr. Hajdu Lajos polgármester
22) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
23) Polgármesteri Hivatal

9. Napirendi  pont:  Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  fel  nem  vett  tiszteletdíjának 
felhasználásáról.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ez a téma az ülés elején kivesézésre került, nem terjeszti 
külön elő. Megkérdezi, hogy van-e ezzel kapcsolatosan valakinek véleménye?
Nincs, ezért ismerteti a következő napirendi pontot.
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10. Napirendi pont: Előterjesztés Önkormányzati fejlesztési célú hitel igénybevételéről.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy lehetőség van fejlesztési célú hitel igénybevételére. Ezt 
a hitelt felvenni nem szükséges, csak a lehetőséget biztosítja a számlavezető bank. Tehát a jelenlegi 
hitelen keresztül lehetőség van a „Sikeres Magyarországért” Önkormányzati Infrastruktúrafejlesztési 
Hitelprogramra. Ugyanolyan feltétele van, mint a jelenlegi hitelnek. Közbeszerzést nem igényel, 60-80 
millió  Ft  vehető  fel  környezetvédelemhez  kapcsolódó  beruházásokra,  általános  beruházásokra, 
közoktatási célú beruházásokra, kulturális infrastruktúra kialakításra, „Panel Plusz” Hitelprogramra, 
egészségügyi szolgáltatások fejlesztésére, informatikai közműfejlesztésre.
Javasolja, hogy a képviselő-testület ajánlja a következő testület figyelmébe ezt a hitelprogramot.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

117/2006.(IX.19.) sz. Kt. határozat
a „Sikeres Magyarországért” Önkormányzati Infrastruktúrafejlesztési Hitelprogramról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testület  az  új  képviselő-testület  figyelmébe 
ajánlja a  „Sikeres Magyarországért” Önkormányzati Infrastruktúrafejlesztési Hitelprogramot, 
mely környezetvédelemhez kapcsolódó beruházásokra,  általános beruházásokra,  közoktatási 
célú  beruházásokra,  kulturális  infrastruktúra  kialakításra,  „Panel  Plusz”  Hitelprogramra, 
egészségügyi szolgáltatások fejlesztésére, informatikai közműfejlesztésre vehető igénybe.

Kérik, hogy az új polgármester vizsgálja meg a hitelprogram lehetőségét.

Felelős: Polgármester
Határidő: Alakuló ülést követő testületi ülés

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Új polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

11. Napirendi pont: Tájékoztató a Honvédségi Üdülő tulajdonba vételéről.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a Honvédelmi Tárca a Magyar Állam tulajdonában és a 
Honvédelmi  Minisztérium  vagyonkezelésében  lévő  Berekfürdő  1089  hrsz-ú  „csapatpihenő” 
megnevezésű honvédségi ingatlan térítésmentes önkormányzati tulajdonba adását nem támogatja. A 
kormány döntése még ezután lesz.

Dr. Czinege Mária képviselő javasolja, hogy jelentsék be, hogy az önkormányzat szándékában áll az 
ingatlant megvásárolni, amennyiben kedvező árajánlatot adnak.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az ügyvéd úr azt javasolta, hogy várják meg a kormány 
döntését, hátha mégis átadják.
Javasolja,  hogy  a  következő  testület  figyelmét  hívják  fel  rá,  hogy  az  ingatlan  sorsát  kövessék 
figyelemmel, mert vagyongyarapodást hozhat.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
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Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

118/2006.(IX.19.) sz. Kt. határozat
a Honvédségi üdülő önkormányzati tulajdonba vételéről.
 

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testület  felhívja  az  új  képviselő-testület 
figyelmét,  hogy  a  Magyar  Állam  tulajdonában  és  a  Honvédelmi  Minisztérium 
vagyonkezelésében  lévő  Berekfürdő  1089  hrsz-ú  „csapatpihenő”  megnevezésű  honvédségi 
ingatlan a Berekfürdő Községi Önkormányzat számára történő térítésmentes önkormányzati 
tulajdonba adása az államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. tövény 109/K.§ (9) bekezdése 
alapján folyamatban van.
Az Honvédelmi Tárca az ingatlan térítésmentes átadását nem támogatja, de a kormány döntése 
még nem született meg.

A  képviselő-testület  kéri  az  új  képviselő-testületet,  hogy  kövesse  figyelemmel  az  ügy 
alakulását, mivel az ingatlan megszerzésével az önkormányzati vagyon gyarapodhat.

Felelős: Polgármester
Határidő: Alakuló ülést követő testületi ülés

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Új polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

12. Napirendi pont: Első lakáshoz jutók támogatása iránti kérelmek.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  elmondja,  hogy a  napirendi  pontot  zárt  ülésen  kell  tárgyalni,  mert 
személyiségi jogokat érint. Ismerteti a következő napirendi pontot.

13. Napirendi pont: Gyermekmedence tervezésének helyzete.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  elmondja,  hogy a  tanulmányterv  a  képviselő-testületnek  kiküldésre 
került. A tervezővel úgy egyeztek meg, hogy most csak a gyermekmedencének a részletes kiviteli 
tervét készíti el, az élménymedencéjének pedig csak a tanulmánytervét. A kettő egymástól teljesen 
elválik, így a nagyobb medencére a pályázati lehetőség teljesen megmarad.

Dr. Czinege Mária képviselő megkérdezi, hogy a két medence közelebb hozható-e egymáshoz, azért, 
hogy a szülő rálásson a gyerekre.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy sokkal közelebb nem lehet hozni, 10-12 méter távolság 
van közötte. Az ősz folyamán a gyerekmedence saját beruházásban elkezdhető. A gyermekmedencét 
meg kell építeni mindenképp.

__________________________________________________________________________________________
Készült: 2006. szeptember 19.

Oldalszám: 12/20



Dr. Czinege Mária képviselő elmondja, hogy a földet sehol sem lehet alkalmazni, csak sziklát, mert 
szennyezi a vizet.

Székely László képviselő elmondja,  hogy az csak egy földnyelv, csak a neve az, de nem földből 
készül, hanem betonból, kőből.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  megkérdezi,  hogy  ki  az,  aki  támogatja,  hogy  megvalósuljon  és 
létrejöjjön a gyermekmedence?
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  6  igen,  1  tartózkodással,  ellenszavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

119/2006.(IX.19.) sz. Kt. határozat
a gyermekmedencéről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az NRZST Építészműhely Szolgáltató 
és  Kereskedelmi  Kft.  (1192  Budapest,  Taksony  u.  18.)  által  elkészített,  a  Berekfürdői 
Strandfürdő területén létesítendő gyermekmedence tervét elfogadja. 
A képviselő-testület felhatalmazza Dr. Hajdu Lajos polgármestert a szerződés aláírására.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Perge József TESZ vezető
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

14. Napirendi  pont:  Támogatás  iránti  kérelmek.  (Kunsági  Cukorbetegek  Egyesülete, 
Berekfürdői Mozgássérült Csoport, Karcagi Polgárvédelmi Iroda, Berekfürdői Római 
Katolikus Egyház, Esély a Gyermekeknek Alapítvány)

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  elmondja,  hogy a  napirendi  pontot  zárt  ülésen  kell  tárgyalni,  mert 
személyiségi jogokat érint. Ismerteti a következő napirendi pontot.

(Megérkezett az ülésre Dede Géza képviselő.)

15. Napirendi pont: Berek Beruházó Kht. javaslattétele közlekedési táblák kihelyezésére.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  elmondja,  hogy  a  Berek  Beruházó  Kht.  felülvizsgálta  a  község 
forgalomszabályozását és javaslatot tett közlekedési táblák elhelyezésére.  (A javaslat a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi.)

Molnár János alpolgármester az elsőbbségadás kötelező táblákkal kapcsolatosan megkérdezi, hogy az 
előre írt út a főút, abba csatlakozik a többi? A Sport utca, Móricz Zsigmond utca, Tűzoltó utcával 
egyetért, de a Veres Péter út ezen túl megy, annál célszerűbb lenne, ha a Veres Péter lenne a főút, abba 
csatlakozna a Kunhalom út.

Kovács Sándor ügyvezető elmondja, hogy ő is így gondolta.

Kóródi László képviselő elmondja, hogy a Kemping úton ha mindkét oldalon leállnak parkolni, akkor 
ott nem lehet közlekedni. Az egyik oldalon meg kellene tiltani a leállást.
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Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az orvosi rendelőnél is meg kellene tiltani az egyik 
oldalon a megállást. A Kemping utcával ő is egyetért. A jobb oldalon kellene megtiltani a leállást.

Körmendiné Baksán Mária képviselő megkérdezi, hogy ez mennyibe kerül?

Kovács Sándor ügyvezető válasza: 200.000 Ft körül lesz.

Molnár János alpolgármester elmondja, hogy kitetették a falu táblára a 30-as táblát. Nincs visszatartó 
ereje. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a legtöbb helyen ezt úgy oldották meg, hogy a bevezető 
út közepébe egy szigetet tettek, amit ki kell kerülni.

Molnár  János alpolgármester  javasolja  a  30-as  tábla  levételét,  és  inkább az  iskolánál  kellene  egy 
„Vigyázz gyerekek” táblát elhelyezni, ahol megáll a busz.

Dr.  Czinege  Mária képviselő  elmondja,  hogy  tűrhetetlen  és  tarthatatlan,  hogy  milyen  por  van  a 
mellékutcákon, a Fodor József és a Fürdő utcán. Oda tegyenek ki 30-as táblát.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az út ott olyan rossz minőségű, hogy száguldozni nem 
lehet, és ott egyébként is van kitéve tábla.
Indítsák el a kresztábla programot, kiegészítve az orvosi rendelőnél és a Kemping utca jobb oldalán a 
megállni  tilos  táblával.  Megfontolásra  ajánlják  a  következő  testületnek,  hogy  egyeztessenek  a 
Közútkezelő Kht-val, hogy milyen megoldást javasol a gyorshajtás megszüntetésére.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

120/2006.(IX.19.) sz. Kt. határozat
közlekedési táblák kihelyezéséről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Berek Beruházó Építő és Szolgáltató 
Kht. által elkészített a község forgalomszabályozása céljából közlekedési táblák elhelyezésére 
tett javaslatát azzal a kiegészítéssel, hogy az orvosi rendelőnél és a Kemping út jobb oldalán 
megállni tilos tábla kihelyezése szükséges, elfogadja, és megbízza a céget a kivitelezéssel, 
melynek költségét a testület az Önkormányzat 2006. évi költségvetés tartalék kerete terhére 
vállalja.

Felelős: Kovács Sándor ügyvezető
Határidő: 2006. október 31.

A  képviselő-testület  felhívja  az  új  képviselő-testület  figyelmét  arra,  hogy  vegye  fel  a 
kapcsolatot a Közútkezelő Kht-vel a gyorshajtás megszüntetésének érdekében.

Felelős: Polgármester
Határidő: Alakuló ülést követő testületi ülés

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Új polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal
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16. Napirendi pont: Fodor József utca lakóinak kérelme útépítés ügyében.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  felolvassa  a  Fodor  József  utca  lakosainak  a  levelét.  (A  levél  a  
jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Körmendiné Baksán Mária képviselő elmondja, hogy ha aszfaltozni nem is,  a lyukakat be lehetne 
tömni.

Dr. Kenyeres Imre képviselő elmondja, hogy az a TESZ feladata, ahhoz nem kell testületi 
határozat.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy egy ilyen út kátyúzása mennyibe kerül?

Kovács  Sándor ügyvezető  elmondja,  hogy  egy  kis  úthenger  kell  hozzá.  Erre  be  kell 
invesztálni, mert járdákat is kell javítani.

Perge József TESZ vezető elmondja, hogy 900-1.200 e. Ft körüli összegért új réteget rakna rá 
Kurucz úr.

Körmendiné Baksán Mária képviselő elmondja, hogy belátható időn belül aszfaltos utat nem 
tudnak készíteni. A problémát viszont meg kell oldani.

Kovács Sándor ügyvezető elmondja, hogy venni kell egy úthengert, ami használtan kb. 1,5 
millió Ft és zúzottkövet az anyagi lehetőségek figyelembevételével.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  megkérdezi,  hogy  mekkora  összeget  szán  rá  a  képviselő-
testület, hogy átmenetileg járhatóvá váljon az út?

Perge József TESZ vezető elmondja, hogy azokat, akik az útépítésben nem voltak benne, fel 
lehetne szólítani, hogy járuljanak hozzá.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  elmondja,  hogy  a  döntést  most  kell  meghozni,  mert  ha  a 
következő testület október végén dönt, nem biztos, hogy kivitelezhető lesz az időjárás miatt.

Molnár János alpolgármester elmondja, hogy 5 hosszú utca van, melyet a következő 4 évben 
biztos, hogy le kell aszfaltozni

Perge József TESZ vezető elmondja, hogy most lehetne csinálni egy minőségi javítást, és 1 
évet hagyva a szennyvíz ülepedésnek, 2008-ban lehetne aszfaltozni.

Molnár János alpolgármester egy útépítőt megkérdezne, hogy ha a Kht. javítja ki az utakat, az 
nem-e lesz kidobott pénz.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  elmondja,  hogy  arra  az  útra  ki  lehetne  helyezni  egy 
súlykorlátozó táblát.

Dr.  Kenyeres  Imre képviselő  javasolja,  hogy  szavazzanak  meg  350.000  Ft-ot  a  tartalék 
terhére, és a Kht. csinálja meg.
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Dr. Hajdu Lajos polgármester szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül a javaslatot 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

121/2006.(IX.19.) sz. Kt. határozat
a Fodor József utca útalapjának rendbetételéről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Berekfürdő,  Fodor  József  utca 
ingatlantulajdonosainak kérését megtárgyalta. A pénzügyi lehetőségek keretén belül jelenleg 
nem  tudja  az  önkormányzat  a  Fodor  József  utat  leaszfaltozni.  Átmeneti  megoldásként 
megbízza a Berek Beruházó Építő és Szolgáltató Kht-t, hogy végezze el az útalap kátyúzását. 
Ennek a munkának az elvégzéséhez 350.000 Ft-ot biztosít  a képviselő-testület a 2006. évi 
költségvetés tartalék kerete terhére.

Felelős: Kovács Sándor ügyvezető
Határidő: 2006. október 31.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Kovács Sándor ügyvezető
3) Fodor József utca ingatlantulajdonosainak képviselője
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Polgármesteri Hivatal

17. Napirendi pont: Lignin Zrt. ajánlata.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a Lignin Faipari és Kereskedelmi Zrt. az önkormányzat 
birtokában lévő 240.000 Ft névértékű részvényre vételi ajánlatot tettek, a névérték 20%-ában.
Javasolja, hogy ajánlják fel a Zrt-nek, hogy a névérték 100%-ában levihetik a részvényeket.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül a javaslatot 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

122/2006.(IX.19.) sz. Kt. határozat
a Lignin Faipari és Kereskedelmi Zrt ajánlatáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Lignin Faipari és Kereskedelmi Zrt. 
(5310 Kisújszállás, Pf.: 55.) ajánlatát – miszerint az önkormányzat tulajdonában lévő 240.000 
Ft névértékű részvényt 20%-ért értékesítse az ajánlattevő részére – nem fogadja el.
A képviselő-testület utasítja a jegyzőt, hogy ezen határozat megküldésével értesítse a Lignin 
Zrt-t  arról,  hogy  a  részvények  névértékének  100%-áért,  azaz  240.000  Ft-ért  elvihetik  a 
részvényeket.

Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Határidő: azonnal

Erről értesülnek:
1) Lignin Faipari és Kereskedelmi Zrt.
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2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

18. Napirendi pont: Jász-Nagykun-Szolnok Megyei kitüntető díj adományozásáról.

Dr. Hajdu Lajos polgármester a napirendi pontot a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. 
törvény 12.§-a alapján zárt ülésen fogja előterjeszteni.

19. Napirendi pont: Címerhasználat engedélyezése megyei turisztikai honlaphoz.

Dr. Hajdu Lajos polgármester  elmondja, hogy a megyei önkormányzat intézménye, a Tiszainform 
Idegenforgalmi  Szolgálat  létrehozott  egy  turisztikai  honlapot,  melynek  megújítása  során  most 
szeretnék rátenni a települések címereit is, határozatlan időre, a honlap működésének időtartamáig. 
Ehhez kérik az engedélyt.
Javasolja az engedély megadását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül a javaslatot 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

123/2006.(IX.19.) sz. Kt. határozat
címerhasználat engedélyezése.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Jász-Nagykun-Szolnok  Megyei 
Önkormányzat Tiszainform Idegenforgalmi Szolgálata intézménye részére a megyei turisztikai 
honlap  fejlesztéséhez,  határozatlan  időre,  a  honlap  működésének  időtartamáig  engedélyezi 
Berekfürdő község címerének használatát.

A utasítja a jegyzőt, hogy ezen határozat megküldésével értesítse az intézményt az engedély 
megadásáról.

Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Határidő: azonnal

Erről értesülnek:
1) Tiszainform Idegenforgalmi Szolgálat, Hering Krisztina igazgató, 5001 Szolnok, Kossuth 

L. u. 2. 
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester az ülés további részére a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. 
törvény 12.§-a alapján zárt ülést rendel el. (Zárt ülés jegyzőkönyve csatolva.)
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20. Napirendi pont: Egyéb aktualitások.

Körmendiné Baksán Mária képviselő elmondja, hogy legalább fél esztendeje, hogy mindig szó van a 
kóbor kutyákról.  Az önkormányzat  tegye meg azt,  hogy vállalja át  annak a kutyának az  egyszeri 
oltását meg az ivartalanítását, amelyiket befogad egy lakos.

Dr. Czinege Mária képviselőnek az a tapasztalata, hogy aki állatbarát az befogadja a kutyát, és az 
oltást ki fogja fizetni. Aki kutyát szeretne, az így is úgy is szerez kutyát. Aki meg nem akarja, arra 
úgysem tudja rásózni.

Körmendiné Baksán Mária képviselő elmondja, hogy egy felhívás alapján keresnek olyan embereket, 
akik ezeket  az  állatokat  befogadják.  Keresnek olyan személyt  is,  aki  átmenetileg vállalná  csekély 
térítés ellenében a kutya gondozását addig, amíg gazdát nem találnak neki.

Székely László képviselő megkérdezi, hogy mennyi lenne a költség?

Körmendiné Baksán Mária képviselő: Az egyszeri beoltás 3.000 Ft.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a befogott, és gazdátlan kutyának a költségét is meg kell 
állapítani, és azt is, hogy hány hónapig hajlandó az önkormányzat támogatni.

Körmendiné Baksán Mária képviselő elmondja, hogy 100.000 Ft-ot ő már befizetett az alapítványnak 
erre a célra, és megpróbál keresni befogadó embereket. Az önkormányzatnak egyelőre az oltást meg 
az ivartalanítást kell vállalnia.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ezt felvállalhatja az önkormányzat.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

124/2006.(IX.19.) sz. Kt. határozat
a befogadott kóbor ebek oltási költségének vállalásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete vállalja a berekfürdői lakosok által, a 
község területén kóborló ebek befogadását követően az első veszettség elleni oltásának, és 
ivartalanításának költségét.

A képviselő-testület  a  költségeket  2006. évben az Önkormányzat költségvetésének tartalék 
kerete terhére vállalja.

Erről értesülnek:
1) Körmendiné Baksán Mária képviselő
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Molnár  János alpolgármester  elmondja,  hogy a  szociális  bérlakásoknál  a  penészedést  sok minden 
okozza,  többek között  a  bojler  is  termeli  a  párát,  ezért  ki  kellene  cserélni,  és  a  legszükségesebb 
szellőztetést megoldani. A gázbojlernek nincs se kéménye, se falon kívüli elvezetése, így párát okoz. 
Erre kapott egy árajánlatot, mely lakásonként 180.000 Ft. Ez egy készülék cserét és két ventillátort 
tartalmaz. A szellőztető rendszer 1.500.000 Ft lenne. 
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Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy a lecserélt bojlernek mi lesz a sorsa?

Molnár János alpolgármester ezzel kapcsolatosan meg is akarta kérdezni a fürdőt. Olyan helyre lenne 
jó, ahol nincs teljesen zárt tér, kémény van.
Minden lakásban fel lenne szerelve egy páramérő is. Ami jelzi, hogy egy bizonyos páratartalom felett 
szellőztetni kell.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy ki az aki egyetért ezzel?
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  javaslatot  8  igen szavazattal,  ellen és  tartózkodás  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta: 

125/2006.(IX.19.) sz. Kt. határozat
szociális bérlakások bojler cseréjéről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Berekfürdő,  Tatárülés  utcán 
található 4 db szociális bérlakásának penészesedésének csökkentése érdekében új bojlerek és 
lakásonként 2 db ventilátor felszerelését támogatja, melynek költségét – lakásonként 180.000 
Ft, összesen 720.000 Ft-ot, a képviselő-testület az önkormányzat 2006. évi költségvetésének 
tartalék kerete terhére vállalja.

A képviselő-testület megbízza Molnár János alpolgármester, hogy a munkálatok kivitelezése 
céljából kösse meg a szerződést 

Felelős: Molnár János alpolgármester
Határidő: 2006. október 31.

Erről értesülnek:
1) Molnár János alpolgármester
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

21. Napirendi pont: A személyes gondoskodás körébe tartozó szociális ellátások intézményi 
térítési díjának meghatározásáról szóló 14/2005.(VII.18.) sz. rendelet módosításáról. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester a személyes gondoskodás körébe tartozó szociális ellátások intézményi 
térítési díjának meghatározásáról szóló 14/2005.(VII.18.) sz. rendelet módosítását javasolja, mivel a 
képviselő-testület elfogadta az étkezési térítési díjak 5%-al, az áfa emelkedésének mértékével történő 
emelését. 
Szavazásra bocsátja a rendeletmódosítás elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a rendeletmódosítást 8 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül 
elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

19/2006.(IX.19.) sz. Kt. rendelet
a  személyes  gondoskodás  körébe  tartozó  szociális  ellátások  intézményi  térítési  díjának 
meghatározásáról szóló 14/2005.(VII.18.) sz. rendelet módosításáról.
/A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi./
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Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  megköszöni  mindenkinek  az  ülésen  való  részvételét.  Az  ülést 
berekeszti.

k. m. f.

/: Dr. Hajdu Lajos :/                                                                      /: Potornainé Szűcs Katalin :/
     polgármester                                                            jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítés:

/: Körmendiné Baksán Mária :/                                              /: Székely László :/
              képviselő                             képviselő
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	Körmendiné Baksán Mária képviselő elmondja, hogy ha aszfaltozni nem is, a lyukakat be lehetne tömni.

